
Brokinds Boendeförening
Protokoll för styrelsemöte
2022-05-01

‘

Närvarande:
Mikael Ralphsson Vinkelvägen 24
Krister Alm Tvärvägen 1
Emily Bäckström Klinkendalsvägen 9
Gunnar Hultkvist Wigoffs väg 4
Erik Mossberg Smedstugevägen 18
Jessica Ragnar Smedstugevägen 19
Mattias Flink Smedstugevägen 5

Mötet sker på Vinkelvägen 24.

Ej närvarande:
Anette Ärlebäck Leufvén Melskogsvägen 12

1. Val av ordförande för mötet
Mikael Ralphsson

2. Val av sekreterare för mötet
Jessica Ragnar

3. Val av justerare för protokollet
Mattias Flink

4. Uppföljning tidigare årsmöte och styrelsemöte
Uppföljning av protokoll från årsmötet i mars och förra styrelsemötet. Nedan punkter
är tidigare frågor som diskuteras vidare under styrelsemötet.
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4.1. Kontaktperson för Grannsamverkan
Boendeföreningen behöver utse en kontaktperson för dialog med Polismyndigheten
om Grannsamverkan. Jessica pratar med Inga-Lena Holm om vad som gjorts tidigare
och återkommer innan vi beslutar vem som blir kontaktperson.

4.2. Strandstigen (ner från Vinkelvägen till badplatsen vid Rängenvägen)
Mikael har haft kontakt med politiker i Linköping. Boendeföreningen ska lämna in
offert till kommunen för renovering och sedan kan vi söka medel ur fonder. Det har
nyligen varit ett olyckstillbud i backen så frågan är prioriterad för föreningen.

Mikael har tagit in en offert och ska ta in två till som ska till kommunen sen.

4.3. Strandstädning
Strandstädning är planerad till 2022-05-28. Krister kollar om båtklubben kan närvara
samma datum.

Jessica har mailat kommunens skötselansvariga, Idrott och Service, om hur vi ska göra
för att boka sand till datumet. Eventuellt får vi flytta fram datumet om kommunen inte
kan komma förbi medan Tekniska Verken gräver vid badplatsen.

Föreningen kommer erbjuda grillad korv, dryck och lite godsaker till de som hjälper
till. Vi planerar inköp efter att datum för sand är bokat.

Boendeföreningen har fått ett förslag om att köpa in leksaker till badplatsen, vi
beslutar att vi i första hand ber folk att donera leksaker i samband med strandstädning
och då också kasta det som är trasigt. Därefter ses behov av att köpa nytt över.

4.4. Flotte vid badplatsen
Vid årsmöte beslutade Boendeföreningen att verka för att ordna en flotte inför
sommaren, kostnadsförslag ska tas in från lokala hantverkare för att sedan ta ställning
till om föreningen kan klara kostnaden eller om vi kan få stöd från kommunen.

Boendeföreningens representanter har i olika omgångar haft kontakt med Linköpings
kommun angående flotten och fått olika information om huruvida flotten kan ersättas
eller inte. Jessica har mailat kommunens skötselansvarig, Idrott och Service under
mötet för information om huruvida kommunen kan bidra till att ersätta flotten.
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4.5. Hjärtstartare
Boendeföreningen beslutar om att göra inköp av hjärtstartare med utgift om 20 000 -
30 000 kr. Erik får mandat att besluta vilken av de offererade förslagen föreningen ska
välja samt uppgift att samordna med Brokinds IF om vart hjärtstartaren ska placeras.

4.6. Anslagstavlor x 2 stycken (Infart vid Melskogsvägen, Busshållsvändan)
Föreningen har fått kostnadsförslag om 12 000 kr från lokal hantverkare för nya
anslagstavlor. Boendeföreningen överenskommer om att inte byta ut anslagstavlor i
dagsläget, utan städa av dem och olja upp dem.

Gunnar börjar kolla på den vid infarten vid Melskogsvägen och därefter tar vi beslut
om hur vi går vidare.

4.7. Vattenprov från brunnen vid Rängenvägen
Krister kommer ta ett vattenprov under maj/början av juni när det börjar bli lite
varmare.

4.8. Förstörelse vid busshållsvändans parkering
Boendeföreningen diskuterar förstörelse vid parkeringen vid bussvändan. Vi beslutar
att i första hand prata med hyresvärd, Sankt Kors. Jessica har mailat.

4.9. Aktiviteter för ungdomar
Boendeföreningen diskuterar aktiviteter som skulle kunna genomföras för ungdomar i
samhället. Vi kommer uppmana boende i samhället att hålla koll vid affären och
idrottshallen, polisanmäla samtliga incidenter samt be boende komma med förslag om
vad som kan göras.

5. Budget
-

6. Medlemmar
Föreningen behöver uppdatera sitt medlemsregister. Krister ska göra det.
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7. Övriga frågor

7.1. Trafikfrågor
Boendeföreningen diskuterar vägräcke vid Melskogsvägen, felaktigt byggda
väghinder på Melskogsvägen samt att hinder saknas vid Sandviksvägen. Mikael
lämnar in åsikter till kommunen.

Boendeföreningen ska lämna in ett Linköpingsförslag om sänkt hastighet från straxt
efter Brokinds affär till Lilla Eke där cykelväg för skolbarn. Jessica och Anette skriver
ihop ett utkast.

8. Nästa möte
Strandstädning 220528
Styrelsemöte måndag 220808 klockan 20.00.

Namnförtydligande för protokoll,

Mikael Ralphsson Jessica Ragnar Mattias Flink
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